
 

 

 

 

大同大學應用外語學系學士班修業規定(113 學年度入學及以後適用) 
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第一條 大同大學應用外語學系(以下簡稱本系)為規範學士班學生修業事項，依據「大同大學學則」

及「大同大學招生規定」，訂定「大同大學應用外語學系學士班修業規定」(以下簡稱本規

定)。 

Article 1 The Department of Applied Foreign Languages at Tatung University (hereafter referred to as "the 

Department") establishes the "Bachelor's Program Regulations of the Department of Applied 

Foreign Languages, Tatung University" (hereafter referred to as "the Regulations") in accordance 

with the "Tatung University Academic Regulations" and the "Tatung University Admission 

Regulations" to govern the academic affairs of bachelor's students. 

第二條 入學資格：學生參加本系招生考試通過後，取得入學資格，而報考資格與招生考試方式依「大

同大學招生規定」辦理。 

Article 2 Admission Qualifications: Students obtain admission qualifications after passing the Department's 

entrance examination. The eligibility requirements and admission examination procedures are 

conducted according to the "Tatung University Admission Regulations." 



第三條 修業年限：學士班修業年限為四年，得延長兩年。 

Article 3 Duration of Study: The standard duration of study for the bachelor's program is four years, with an 

option to extend for an additional two years. 

第四條 畢業學分：至少 128 學分。 

Article 4 Graduation Credits: A minimum of 128 credits is required for graduation. 

第五條 畢業規定： 

Article 5 Graduation Requirements: 

1. 學分 credits： 

          一.校訂必修 28學分 University required credits—28 credits 

             (1).含通識 10學分、公民素養 4學分、語文能力語文能力（國語文能力表達 4 學分；                 

英、日文 10 學分）。相關規定參照「大同大學校訂共同必修科目及學分」規定。 

Including 10 credits of general education, 4 credits of civic literacy, and 14 credits of 

language proficiency (4 credits for Mandarin language expression, 10 credits for English 

and Japanese language proficiency). Relevant rules follow the "Tatung University 

Required Common Courses and Credits."  

(2).其中英、日文 10學分，以系訂必修科目取代。The 10 credits for English and Japanese 

will be replaced by Guided Writing In English (1) & (2), Basic English Listening and Speaking 

(1) & (2), and Japanese Grammar And Sentence Patterns (1) & (2) 

 

          二.系定必修 72學分 Department Required Courses--72 credits 

             (1).含校訂英、日文 10學分。10 credits for English and Japanese as required by the university 

included 

          三.選修 38學分 Elective Courses--38 credits 

            (一).系訂專選至少須達 36學分 Department-specified electives must account for at least 36 

credits 

             (1).系訂專選模組課程分為-1.商業專業外語、2.翻譯、3.教學、4.科技跨領域，學生必須           

                 至少完成兩模組課程選修。或可從本系 4個課程模組中擇 1組修讀，並搭配外系一組 

                 學程(須完成該學程修習規定)修讀。The Department's elective courses are divided into 

four modules: 1. Foreign Languages for Business, 2. Translation, 3. Foreign Language 

Teaching, 4. Interdisciplinary Science and Technology. Students must complete elective 

courses in at least two modules. Alternatively, they can choose one module from the 

Department and one module from another department at TTU (provided they fulfill the 

module’s requirements). 

             (2).選定之模組課程，每模組學分數至少須修達 18學分。Each module must consist of at 

least 18 credits. 

             (3).標有(一)、(二)分上下學期，有連續性的選修科目，必須(一)、(二)都修習且通過， 

                 才得以認列為畢業學分。Courses labeled with (I) and (II), representing consecutive 

semesters, must be taken and passed in both semesters for the credits to count towards 

graduation. 

            (二).自由選修至多 2 學分 Free electives up to 2 credits 

             (1).可選修跨院或跨系所專業學分，但不含通識、體育課程。You are allowed to take 
courses from any departments at TTU for free electives, but not general 
education courses or PE courses.  



2.通過一項語言檢定門檻。Passing one language proficiency examination 

        3.完成兩項非語言類門檻。Fulfilling two non-language-related requirements 
 

第六條 本規定經系務會議通過，報請院務會議通過、教務會議核備後實施，修正時亦同。These 

Regulations take effect after approval by the AFL faculty meeting, College Meeting, and 

submission to the Academic Affairs Meeting. Amendments follow the same procedure. 


